
 

Zápisnica 

zo zasadania obecného zastupiteľstva, konaného dňa 09.03.2023 v zasadačke 

Obecného úradu v Bystričke. 

 
 

1. Otvorenie zasadnutia  
2. Určenie členov návrhovej komisie a overovateľov zápisnice  
3.  Schválenie programu 
4.  Kontrola uznesení 
5.  Použitie kapitálových finančných prostriedkov na bežné výdavky v roku 2023 
6.  Rozpočtové opatrenie č I/2023 a II/2023 
7.  Schválenie úveru na chodník I. etapa a na ZŠ – plán obnovy   
8.  Nájom pozemku KN-E 186-203 o výmere 62,5 m2  pánovi Kvorkovi  
9.  Oblastná organizácia cestovného ruchu Turiec-vstúpiť do členstva   
10.  Cestovný informátor – kniha  
11.  Predaj parcely manželom Tydláčkovcom –úprava znenia uznesenia 
12.   Došlá korešpondencia, rôzne 
13.   Diskusia 
14.   Záver 
 
1. Otvorenie zasadnutia 
Starosta privítal poslancov a a skonštatoval, že sú prítomní všetci poslanci a zastupiteľstvo je 
uznášaniaschopné.   
 (príloha č. 1) 
 

2. Určenie členov návrhovej komisie a overovateľov zápisnice  
Za overovateľov zápisnice navrhol Mgr. Pospíšilovú a p.Maršalovú 

a návrhovú komisiu v zložení Ing. Košút, Ing. Lučanský a Ing. Korbeľ 

Poslanci schválili jednohlasne.  

 
3. Schválenie programu 
Poslancom bol program zaslaný a schválený  jednohlasne.  

 

4. Kontrola uznesení 
Na    minulom zastupiteľstve neboli uložené žiadne uznesenia 
 

5. Použitie kapitálových finančných prostriedkov na bežné výdavky v roku 2023 
Poslanci  návrh dostali ( príloha č. 2 )  

Starosta – sme vo veľmi zlej finančnej situácii ohľadom ceny energií a plynu, ktoré sa navýšili  

                   3,6 x viac ako minulé roky, čo nám spôsobuje, že nemáme jeden mesiac finančne  

                   pokrytý.  

Ing. Košút – čo pomoc od štátu ? 

Starosta – podľa predbežných výpočtov nespadáme do tohto lievika, že by sme mali nárok na  

                   výpomoc od štátu. Dali také podmienky, že sa to týka málo obcí , ale aj napriek tomu  

                   dáme žiadosť. Ešte to riadne prepočíta a uvidí, ale od štátu veľkú pomoc nečakáme. 

 

Poslanci jednohlasne schválili použitie kapitálových finančných prostriedkov na bežná výdavky. 



6. Rozpočtové opatrenie č I/2023 a II/2023 
Poslanci návrh dostali ( príloha č. 3 ),  
Ing. Tureková – opatrenie sa musí schváliť pre energie mimo rozpočtu 

Poslanci schválili jednohlasne.  

 

II/2023( príloha č. 4) – zosúladenie príjmov a výdajov. Berie sa na vedomie. 

 
7. Schválenie úveru na chodník I. etapa a na ZŠ – plán obnovy   
Starosta – obec je vo veľmi zložitej finančnej situácii a k tomu nám vypovedali kotly. Ideme  
                 len na jeden kotol aj to drží len tak a každú chvíľu môže vypadnúť. Z plánu obnovy  
                 na školu sme presunuli výdavky na nákup  kotlov. Úver na plán obnovy nám  
                 nedajú kým  nemáme schválený projekt. Úver sa bude brať len na I. etapu            
                  chodníka. Musíme schváliť úver ešte raz z novými podmienkami, ktoré sú  
                  samozrejme horšie , úrokové sadzby vzrástli o 1,35 %. 
 
Kontrolórka predložila stanovisko k výške úveru (príloha. č.5 ). 
 
Poslanci schválili jednohlasne.  

 
8 .Nájom pozemku KN-E 186-203 o výmere 62,5 m2  pánovi Kvorkovi   
Poslanci materiály dostali (príloha. č. 6). 
Jedná sa o predĺženie nájmu, ktorý sa končí a p. Kvorka žiada o jeho predĺženie 
za podmienok, ktoré máme schválené. 
 
Hlasovanie: 
Za: 7 
     
9. Oblastná organizácia cestovného ruchu Turiec-vstúpiť do členstva   
Poslanci materiály dostali (príloha. č.7 ).  
Starosta mal pracovné stretnutie aj s p. Grajciarom ako zlepšiť turistický ruch v našej obci.  
Bola založená Oblastná organizácia cestovného ruchu Turiec, kde je jednorazový ročný vklad 
750 € a potom môžu vložiť mimoriadny členský príspevok. Dvojnásobok tejto sumy si môžu 
vybrať ďalší rok s tým, že , budú použité na podporu aktivít týkajúcich sa rozvoja cestovného 
ruchu. 
V terajšej situácii nemáme voľné finančné prostriedky . 
p. Maršalová – v minulosti to už preberali, ale nenašli sme využitie pre našu obec. Aj čo 
sledovala na sociálnych sieťach boli tam s tým nejaké problémy. 
 
Poslanci jednohlasne zamietli vstup do členstva. 
 
10. Cestovný informátor – kniha  
Poslanci materiály dostali (príloha. č.8). 
Starosta – navštívil ho p. Čurila, ktorý dal ponuku na uverejnenie obce do cestovného 
informátora. Stranu o obci za 386 € pre obec ako aj prístup na internetovú stránku. 
Diskusia 
p. .Maršalová – obec to nepotrebuje, podľa nej by to skôr mohlo zaujímať podnikateľov. 
Ing. Malko – nech si predseda podnikateľskej komisie obíde podnikateľov či by mali záujem 
 
Za:  7  
 



 
 
 
11. Predaj pozemkov Tydláčkovcom 
Starosta – kataster zastavil konanie a žiada upresniť v uznesení osobitný zreteľ. Dáva to ešte 
raz odsúhlasiť so znením uznesenia, ktoré by už mohlo katastru vyhovovať. 
 
Schválené jednohlasne  
  
 
12. Došlá korešpondencia, rôzne 
Starosta privítal Ing. Filipa Beláňa, ktorý prišiel s ponukou riešenia rastúcich nákladov energií 
a to využitím fotovoltaiky . 
Štát vyhlásil 7.2.2023 výzvu s tým, že preplatia 95 % nákladov. Podmienky sú dané, ale treba 
doložiť energetický certifikát, ktorý stojí cca 8000 €. Umiestnenie panelov by bolo 
najvhodnejšie na strechu OÚ. Treba to urýchlene odsúhlasiť, lebo výzva trvá len do konca 
marca. S projektami a ostatnými záležitosťami by nám vedel pomôcť. 
Diskusia: 
p. Maršalová  - upozorňuje, že  obecný úrad sme riešili cez dotácie a tam bola podmienka, že 
sa nemá zasahovať do stavby 5 rokov a zároveň sa každý rok posiela hlásenie o energetickej 
úspore. 
Starosta- musí to preveriť čo sa dá v tom robiť. Zatiaľ to berieme na vedomie a v prípade 
potreby zvolá zastupiteľstvo na schválenie. 
 
 
13. Diskusia 
p. Maršalová – bude sa tento rok organizovať beh oslobodenia? Ak áno treba odsúhlasiť 
nejaké financie 
Starosta – áno beh budeme organizovať a financie na ceny budeme riešiť svojpomocne. 
 
 
 
 
V   prípade nejasností, ako aj celá diskusia  je na doloženom zvukovom zázname. 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


